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P R O T O K Ó Ł 

z posiedzenia  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 Rady Gminy Pruszcz Gdański 

 

 

W dniu 28 listopada 2018 roku odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W spotkaniu uczestniczyło czterech członków komisji. Przyjęto następujący porządek 

zebrania: 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, 

2. Dyskusja nad projektem budżetu Gminy Pruszcz Gdański na 2019 rok, 

 Głosowanie nad projektem budżetu Gminy Pruszcz gdański na 2019 rok, 

 Wolne wnioski, 

 Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
Ad. 1 – Posiedzenie odbyło się wspólnie z Komisją Rewizyjną Rady Gminy Pruszcz Gdański. 

Wszystkich przybyłych radnych gminy i mieszkańców przywitała przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej Magdalena Migowska. W posiedzeniu brał udział pracownik Referatu Inwestycji i 

Remontów (energia) pan Michał Waga oraz Skarbnik Gminy Mirosława Lica. 

 

 

 

Ad.2 – podczas dyskusji nad kształtem budżetu poszczególni radni wskazali następujące zagadnienia: 

1. Pani Weronika Chmielowiec zapytała o wzrost kosztów energii zakładane w poz. 4260. 

Pan Michał Waga zwrócił uwagę na utrudnienia w planowaniu wydatków na ten cel. Zewnętrzne 

podmioty inwestujące przede wszystkim w drogownictwo, budują lampy oświetleniowe, których 

utrzymanie jest w gestii gmin. Gminy nie są brane pod uwagę ani podczas fazy projektowej inwestycji 

ani podczas wyłaniania ofert na sprzedaż energii w przedmiotowym celu.   

2. Pani Magdalena Migowska zapytała o koszt 3.565 000 zł. Na inwestycję i działalność szkoły 

metropolitalnej w Kowalach oraz na koszty związane z oświatą na podstawie umów z miastem 

Pruszcz Gdański.  

Pani Mirosława Lica podała szczegółowy zakres kosztów i związane z nimi umowy oraz stosowne 

uchwały Rady Gminy w poprzedniej kadencji, dotyczące szkoły w Kowalach. Zwróciła także uwagę 

na możliwość likwidacji kosztów dla miasta Pruszcza Gdańskiego w związku z likwidacją gimnazjów. 

3. Pani Magdalena Migowska zapytała także o koszty zawarte w załączniku nr 5 poz. 900. 

Pani Mirosława Lica zwróciła uwagę, że kwota dotyczy gospodarki odpadami i stosownymi 

projektami umów z miastem Gdańskiem i składowiskiem odpadów w dzielnicy Szadółki. Pociąga to 

za sobą koszty dla samorządu miasta Gdańska. 

4. Pan Remigiusz Kwieciński zapytał czy gmina przekazuje dotacje organizacjom pożytku 

publicznego związanymi z wsparciem działalności dla osób potrzebujących czy w związku z 

walką z uzależnieniami. 

Pani Mirosława Lica podała, że w gminie działa stowarzyszenie pracujące z osobami z autyzmem i 

gmina posiada umowę z tym podmiotem, na działalność statutową stowarzyszenia.  

 

 



Ad. 3 – Po zakończonej dyskusji przewodniczący Remigiusz Kwieciński zarządził głosowanie nad 

projektem budżetu Gminy Pruszcz Gdański na 2019 rok.  

W głosowaniu wzięło udział czterech członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Pruszcz Gdański.  

Za przyjęciem przedmiotowego projektu były cztery osoby, nikt nie był przeciw i nikt się nie 

wstrzymał od głosowania.  

 

Ad. 4 – Nikt z zebranych nie przedstawił innych wniosków formalnych. 

 

Ad. 5 – Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołował: Jerzy Kornacki. 

 

 

 

 

…..............................................    …........................................... 
              (podpis Przewodniczącego Komisji)                   (podpis protokolanta) 

 
 

 

Podpisy członków Komisji:  

1 – Remigiusz Kwieciński ………………………………………………….. 

2 – Jerzy Kornacki ………………………………………………................. 

3 – Anna Szyska……………………………………………………………… 

4 – Magdalena Migowska…………………………………………………….. 

 


